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Gabrielle Haga og 
Erlend Brun valgte dåp 
for datteren. Det ble 
en kjempefin dag for 
familie og venner.

Gabrielle og Erlend er 
et ungt par bosatt på 

Grünerløkka. Hun jobber i 
forlagsbransjen, han serverer 
mat på en av Løkkas beste 
restauranter, Markveien Mat 
& Vinhus. I vinter fikk de sitt 
første barn – Anna Gabrielle. 

En vakker vårdag ble lille Anna 
døpt i Sofienberg kirke. Sola 
skinte, og familie og venner var 
pyntet til fest. I kirka sto Arne 
prest og ønsket velkommen. 

Lille Anna Gabrielle var det 
eneste barnet som ble døpt 
denne dagen. 

– Det var virkelig en fin 
søndag. Strålende vær, god 
temperatur ute – en skikkelig 
drømmedag. I kirka var det et 
kor som sang, og Anna prøvde 

å pludre med på sangene. Så 
snakket presten om hvor fint 
det var å være en del av en 
flokk, være en del av en større 
sammenheng og få støtte 
gjennom familie, venner og 
menighet, forteller mamma 
Gabrielle Haga, som følte at 
datteren nettopp ble en del 
av en større sammenheng 
gjennom dåpsdagen.

Gjennom dåpshandlingen ble 
Anna del av menigheten og 
fikk en velsignelse i kirka – det 
syntes familien var veldig fint.

Ulike tradisjoner – ett valg
Gabrielle og Erlend hadde litt 
ulik bakgrunn. Hun kom fra en 
familie med nær tilknytning til 
kirka og med både en morfar 
og en farfar som jobbet i 
kirka. Dåp var derfor en viktig 
tradisjon for mamma Gabrielle.

– Dåp var et helt naturlig 
valg for vår familie. Dåp, 
konfirmasjon, bryllup, 
begravelse – det er jo de fire 
store ritualene vi fremdeles kan 
delta i. Og jeg har alltid vært 
så glad i dåpssalmen «Fylt av 

glede over livets under», den 
oppsummer mye av dåpen for 
meg. «Det som skjer i dåpen, 
gir oss trygghet» – mye dreier 
seg jo rundt det – og morfar 
siterte ofte den salmen og sa: 
Husk at dåpens lys forblir nå 
livet slukner. (Han ville også ha 
dåpslyset ved siden av kisten 
sin i sin egen begravelse.) Den 
salmen var viktig for meg og 
for valget vi tok for å døpe 
jenta vår. Vi fikk også synge 
den på dåpsdagen, og det 
ble jeg så glad for, sier den 
nybakte mammaen med et 
smil. 

Pappa Erlend hadde ingen 
sterk tilknytning til kirka, men 
opplevde likevel dåpsdagen 
som en kjempefin dag.

Før dåpsdagen hadde 
familien samtale med presten 
som skulle døpe, en såkalt 
dåpssamtale. Der ble de litt 
kjent med presten, og han fikk 
bli litt kjent med Anna. 

– Mange tror kanskje de må 
ha et aktivt forhold til kirkelivet 
for å kunne døpe barna sine. 

DÅPSDAGEN

Anna Gabrielle fikk en strålende dåpsdag sammen med  
mamma Gabrielle Haga og pappa Erlend Brun i Sofienberg kirke.  
Før dåpsdagen fikk foreldrene en fin prat med prest Arne Jor for  
å vite litt mer om dåpen og for å bli litt kjent.

Gabrielle trives på Løkka og 
stikker gjerne innom kirka på 
babysang.

ET MINNE  
FOR LIVET 

Hver og en må jo gjøre hva de 
kjenner er riktig, men for oss 
var det også det rundt selve 
dåpshandlingen som gjorde 
dåpsdagen til en så god dag, 
blant annet at familie og venner 
kom langveisfra for å hilse 
på Anna og innlemme henne 
i «flokken». Hun, familie og 
venner opplevde dagen som 
en fin dag der både tradisjoner, 
tro og fellesskap rundt barnet 
var viktig og ga gode minner. 

Babysang og lek
Etter dåpsdagen har Gabrielle 
og Anna vært på babysang 
flere ganger i kirka. Det er 
samlinger med sangpedagog 
Mari Kjersti som leker, synger 
og tøyser litt med alle fra  
0 til 1 år. Det er ikke bare 
gøy, men også fint for barnas 
utvikling. Musikk og sang er 
stimulerende for småbarn og 
er med på å fremme en god 
utvikling. 

– Det er et veldig fint 
lavterskeltilbud, og Anna trives, 
hun pludrer med. Vi lærer også 
rim og regler som vi kan bruke 
hjemme. Så er det fint å ha en 
plan for dagen noen ganger, 
dagene går litt i hverandre i 
barseltiden. Så får Anna hilse 
litt på andre barn, og jeg får 
møte andre foreldre og ta en 
prat og en kaffe, avslutter 
Gabrielle Haga som virkelig 
anbefaler babysang for alle 
nybakte foreldre på Løkka.


